

郑州轻工业大学汉语国际教育本科专业（国际学生）招生简介

外国语学院汉语国际教育系汉语国际专业自 2007 年招生，为河南省一流专业建设点。本专业培养具备系统的汉语言知识及扎实的汉语言交际能力，掌握中国文化知识，熟悉中国国情，具备熟练运用汉语进行相关语言文字工作的能力及从事学术研究的方法，能够从事汉语教学及从事中国文化交流与传播工作的人才。
语言要求：HSK4 级 180 分及以上。成绩未达到者可申请我校预科项目进行汉语学习，顺利结业且汉语水平达到 HSK4 级 180 分以上，可于当年 9 月申请进入汉语国际教育专业学习。

学制：4 年。

核心课程：汉语综合、汉语听力、汉语口语、汉语阅读、汉语写作、现代汉语、古代汉语、语言学概论、对外汉语教学法、中国文化概论、中国古代文学、中国现当代文学等。

Introduction to the Bachelor's Program in International Chinese Language Education for International Students at Zhengzhou University of Light Industry

The Department of International Chinese Language Education in the School of Foreign Languages has been enrolling students since 2007 and is a first-class professional construction site in Henan Province. This program aims to cultivate talents who possess a systematic knowledge of the Chinese language and solid Chinese language communication skills, understand Chinese culture, are familiar with China's national conditions, and are capable of proficiently using Chinese for relevant language and text work as well as academic research methods. Graduates will be able to engage in Chinese language teaching and cultural exchange and dissemination work.

Language Requirements: HSK Level 4 with a score of 180 or above. Students who do not meet the score requirements may apply for our university's preparatory program to study Chinese. After successful completion and achieving an HSK Level 4 score of 180 or above, they may apply to enter the International Chinese Language Education program in September of the same year.

Duration: 4 years.

Core Courses: Comprehensive Chinese, Chinese Listening, Chinese Speaking, Chinese Reading, Chinese Writing, Modern Chinese, Classical Chinese, Introduction to Linguistics, Teaching Methods for Chinese as a Foreign Language, Introduction to Chinese Culture, Ancient Chinese Literature, Modern and Contemporary Chinese Literature, etc.